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Sporządzono: 16.05.2025

Protokół z sesji

XIII Sesja Rady Gminy w Warnicach
data posiedzenia: 29-04-2025

miejsce posiedzenia: Dom Strażaka w Warnicach

Porządek obrad

Otwarcie obrad.1.
Stwierdzenie quorum.2.
Zgłaszanie zmian do porządku obrad.3.
Informacja Wójta z prac pomiędzy sesjami.4.
Ocena stanu porządku publicznego w Gminie Warnice za 2024 r.5.

Informacja Komendy Powiatowej Policji w Pyrzycach.A.
Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Pyrzycach.B.
Informacja Ochotniczych Straży Pożarnych.C.
Informacja Straży Gminnej w Warnicach.D.

Informacja na temat stanu dróg powiatowych na terenie Gminy Warnice.6.
Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Warnice za 2024 r.7.
Przyjęcie wyciągu z protokołu z XII Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 27 marca 2025 r.8.
(Projekt Nr 18/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.9.
(Projekt Nr 19/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej10.
Gminy Warnice na lata 2025-2032.
Wolne wnioski, komunikaty i ogłoszenia.11.
Zamknięcie obrad.12.

Wykaz głosowań

Przyjęcie Oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Warnice za 2024 r. (2025-04-29 14:00:22)1.
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Patryk
Kwapisz; Magdalena Lechnata; Grzegorz Pieńkowski; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof
Pragier; Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Przyjęcie wyciągu z protokołu z XII Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 27 marca 2025 r. bez2.
odczytania. (2025-04-29 14:01:01)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Patryk
Kwapisz; Magdalena Lechnata; Grzegorz Pieńkowski; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof
Pragier; Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.3.
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(2025-04-29 14:01:59)
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Patryk
Kwapisz; Magdalena Lechnata; Grzegorz Pieńkowski; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof
Pragier; Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej4.
Gminy Warnice na lata 2025-2032. (2025-04-29 14:02:58)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Patryk
Kwapisz; Magdalena Lechnata; Grzegorz Pieńkowski; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof
Pragier; Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

Ad. 1. Otwarcie obrad.

Obrady XIII Sesji Rady Gminy o godz. 12:01 otworzył Przewodniczący Rady Gminy Warnice Pan Marek
Brodowski. 

W obradach uczestniczyli: 

-Wójt Gminy Warnice Pan Grzegorz Nizio, 

-Zastępca Wójta Gminy Warnice Pani Anna Hackiewicz-Gębska,

-Skarbnik Gminy Warnice Pani Katarzyna Walerowska, 

-Sekretarz Gminy Warnice Pani Monika Ostrowska, 

-p.o. Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Nina Gronczewska,

- Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Pyrzycach kom. Dawid Symela

-Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej kpt. mgr Marcin Zięcina

-Prezes Zarządu Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Warnicach dh Patryk
Piasecki

-Komendant Straży Gminnej w Warnicach Pan Czesław Fiałko

-Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Pan Krzysztof Olejnik

-Dyrektor Wydziału Ochrony środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa Pan Damian Błażejewski  

-Sołtysi Gminy Warnice, 
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-Radni Powiatowi: Pani Teresa Suliga oraz Pan Jan Chmielewski. 

W obradach uczestniczyli również pracownicy Urzędu Gminy w Warnicach: pracownik ds. obsługi biura
Rady Pani Emilia Knap oraz pracownik ds. sportu Pan Ireneusz Rożuk.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.

Przewodniczący poinformował, że w obradach bierze udział 15 radnych, stwierdzając jednocześnie
quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. 

Ad. 3. Zgłaszanie zmian do porządku obrad.

brak 

Ad. 4. Informacja Wójta z prac pomiędzy sesjami.

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio przedstawił informację międzysesyjną oraz omówił sprawy
bieżące Gminy Warnice. Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Brak pytań.

Ad. 5. Ocena stanu porządku publicznego w Gminie Warnice za 2024 r.

A. Informacja Komendy Powiatowej Policji w Pyrzycach.

Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Pyrzycach kom. Dawid Symela
poinformował o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Warnice oraz
przedstawił sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej policji w Pyrzycach. Informacja stanowi
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

B. Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Pyrzycach.

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej kpt. mgr Marcin Zięcina omówił stan ochrony
przeciwpożarowej na terenie Gminy Warnice w roku 2024. Informacja stanowi załącznik nr 3 do
niniejszego protokołu.

C. Informacja Ochotniczych Straży Pożarnych.

Prezes Zarządu Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Warnicach dh Patryk Piasecki
omówił stan porządku publicznego w Gminie Warnice za rok 2024. Informacja stanowi załącznik nr 4
do niniejszego protokołu.

D. Informacja Straży Gminnej w Warnicach.

Komendant Straży Gminnej w Warnicach p. Czesław Fiałko szczegółowo przedstawił najważniejsze
informacje na temat działalności Straży Gminnej w Warnicach. Informacja stanowi załącznik nr 5 do
niniejszego protokołu.

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio podziękował służbom mundurowym za współpracę i
zaangażowanie na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców. Podkreślił, że jako strażak ochotnik
szczególnie docenia wspólne działania. Wyraził nadzieję na dalszą dobrą współpracę.

Przewodniczący Rady ogłosił 10-minutową przerwę (godz. 12:59).
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Salę o godz. 13:00 opuszcza Radny p. Michał Kusy. Od tego momentu w obradach sesji uczestniczy 14
Radnych. 

Przewodniczący Rady wznawia obrady o godz. 13:14.

Ad. 6. Informacja na temat stanu dróg powiatowych na terenie Gminy Warnice.

Przewodniczący Rady oddał głos Dyrektorowi Wydziału Dróg Powiatowych p. Krzysztofowi Olejnikowi,
który przedstawił stan dróg powiatowych na terenie Gminy Warnice. W gminie znajduje się ok. 43 km
dróg powiatowych. W ostatnich latach zrealizowano dwie główne inwestycje: modernizację drogi
Warnice–Dębica (2023) oraz trwającą przebudowę drogi w Wierzbnie, która ma zakończyć się do
końca czerwca 2024. Wykonano również drobne naprawy, m.in. chodników w miejscowości Grędziec i
Nowym Przylepie oraz przepustu w Dębicy.

Dyrektorowi Wydziału Dróg Powiatowych poinformował również, że zgromadzone kruszywo w Obrycie
zostanie wykorzystane na pobocza innych dróg, ponieważ powiat otrzymał dofinansowanie na
pierwszy etap przebudowy drogi Obryta–Stary Przylep. Planowane jest również dalsze etapowanie tej
inwestycji. Zrealizowano także dokumentację projektową dla inwestycji w Wierzbnie, a planowane jest
wydłużenie modernizowanego odcinka. Regularnie prowadzone są prace utrzymaniowe, takie jak
koszenie poboczy (2 razy w roku) i łatanie ubytków w nawierzchni. W ubiegłym roku zużyto m.in. 123
tony masy na zimno i odnowiono oznakowanie poziome za ok. 44 tys. zł.

Radny p. Patryk Kwapisz poruszył temat pisma dotyczącego złego stanu poboczy na odcinku
Warnice–Dębica. 

W odpowiedzi p. Krzysztof Olejnik poinformował, że zapadnięcia na poboczach w kierunku Dębicy
zostaną uzupełnione. Ze względu na natłok prac wiosennych (łatane są ubytki nawierzchni), zadanie
to może się nieco opóźnić, ale zostanie wykonane. Wspomniał, że wcześniej wykonano już
oczyszczanie tego odcinka. Zaznaczył, że przy 320 km dróg powiatowych i ponad 600 km poboczy,
czas realizacji zgłoszeń może być wydłużony. Brakuje też środków i ludzi, mimo corocznych prób
pozyskania pracowników z urzędu pracy.

Radna p. Małgorzata Brząkała zgłosiła niedokończoną naprawę chodnika w miejscowości Grędziec
przy poseji nr 14. 

Dyrektor Dróg Powiatowych potwierdził, że zadanie czeka na realizację. 

Radna p. Małgorzata Brząkała poruszyła również temat dot. niewykonania odwodnienia i pobocza w
miejscowości Grędziec przy poseji nr  3 oraz brak poprawy zjazdu z drogi powiatowej. 

Dyrektor Dróg Powiatowych poinformował, że oba zadania zlecono firmie Maldrobud do wyceny.
Wyjaśnił, że po otrzymaniu wyceny i akceptacji przez Starostę zadania będą realizowane. Planowane
są trwałe naprawy, m.in. poprzez frezowanie i położenie nowej nawierzchni na najbardziej
uszkodzonych odcinkach.

Radny p. Paweł Piwoni zapytał o plan remontu skrzyżowania w Starym Przylepie (okolice kapliczki).
Zwrócił uwagę na fatalny stan nawierzchni – dziury są na tyle liczne, że omijając jedną, kierowcy
wpadają w kolejne. Zapytał, czy planowany jest jakikolwiek remont jeszcze przed realizacją głównej
inwestycji.

Dyrektor Dróg Powiatowych odpowiedział, że skrzyżowanie zostało już objęte przeglądem
technicznym – zaznaczono odcinki do remontu. Zlecono wycenę naprawy, podobnie jak w przypadku
miejscowości Grędziec, firmie Maldrobud. Wskazał, że decyzja o realizacji będzie zależeć od
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dostępnych środków i akceptacji Starosty. Możliwe są dwa scenariusze: włączenie remontu
skrzyżowania do przetargu na pierwszy etap drogi Obryta–Stary Przylep (jeśli będzie korzystna oferta)
lub wcześniejsza realizacja jako odrębne zadanie, jeśli pozwolą na to środki.

Radna Powiatowa p. Teresa Suliga poprosiła o możliwość zabrania głosu. Zwróciła uwagę na
zaniedbania w utrzymaniu dróg powiatowych m.in. pobocza drogi w stronę Kłębów od Barnima. W
swojej wypowiedzi podkreśliła rozczarowanie mieszkańców, którzy czują się pomijani w działaniach
remontowych. Mimo obietnic, nie są podejmowane konkretne prace. Zwróciła uwagę, że ostatni
większy remont miał miejsce 7-10 lat temu, a jeden z odcinków jest nienaprawiany od ponad 30 lat.
Pobocza są zaniedbane, brak jest odwodnienia. Zaznaczyła, że działania powiatu są pozorne. Zwróciła
się do władz powiatu z prośbą o zrozumienie sytuacji mieszkańców i realne wsparcie. 

Dyrektor Dróg Powiatowych wyjaśnił, że mimo ograniczonych zasobów kadrowych i sprzętowych,
prace na drogach powiatu są prowadzone na bieżąco w miarę możliwości. Wskazał, że Gmina Warnice
jest traktowana priorytetowo, szczególnie przy łataniu ubytków, ponieważ powiat zaopatruje się w
emulsję asfaltową w Kluczewie, co ułatwia logistykę. Prace takie jak wycinanie zakrzaczeń, podcinanie
drzew i koszenie są prowadzone cyklicznie, ale nie da się ich wykonywać kompleksowo na każdej
drodze jednocześnie, by nie zaniedbywać innych odcinków. Jednostka drogowa dysponuje ograniczoną
liczbą pracowników – średnio czterema osobami na cały rok – co znacząco utrudnia systematyczne
działania na wszystkich 300 km dróg powiatowych. Dodał, że wycinanie zakrzaczeń między Dębicą, a
Warnicami trwało długo, ale zostało zrealizowane w ramach dostępnych zasobów. Wspomniał również,
że prace interwencyjne są realizowane głównie w odpowiedzi na zgłoszenia radnych i mieszkańców.

Radna p. Magdalena Lechnata zabrała głos i powiedziała, że od czterech lat, pełniąc funkcję sołtysa, a
od roku radnej, nie zauważyła żadnych prac porządkowych przy poboczach dróg powiatowych na
odcinku Warnica B – Obryta. Wskazała newralgiczne miejsce przy mostku, gdzie zarośnięte pobocze
wchodzi na jezdnię. Zgłosiła również problem drzew, których gałęzie zwisają nad drogą i mogą
zagrażać bezpieczeństwu, zwłaszcza w okresie żniw, gdy poruszają się tamtędy ciężkie maszyny
rolnicze. Zwróciła uwagę, że przez cztery lata nie wykonano żadnego koszenia. Podkreśliła, że
prywatna firma wykonuje wykaszanie wyłącznie dla własnych potrzeb, a jest to zadanie powiatu.

Dyrektor Dróg Powiatowych zapewnił, że według otrzymywanych od podległych pracowników
informacji, drogi w gminie Warnice były regularnie wykaszane. Poinformował, że standardowo
koszenie poboczy odbywa się na szerokość ok. 2 m, zwłaszcza na zakrętach, oraz że pozostałe prace
realizowane są przy pomocy podkaszarek. Przyznał, że nie jest możliwa osobista kontrola każdego
odcinka drogi, jednak wykonuje wyrywkowe inspekcje. Wskazał na ograniczone zasoby techniczne i
personalne oraz dużą łączną długość dróg powiatowych. Poinformował również o nowych umowach z
wykonawcami, obejmujących również frezowanie pni i porządkowanie terenu po wycinkach.
Zaznaczył, że topole, np. na odcinku Obryta – Wierzbno, są trudne w utrzymaniu – szybko odrastają i
uszkadzają infrastrukturę.

Radna p. Magdalena Lechnata odniosła się do wypowiedzi p. Olejnika i podkreśliła brak
systematyczności prac w gminie. Zaznaczyła, że wcześniej otrzymała zapewnienia o planowanych
pracach, które jednak nie zostały wykonane. Skarżyła się również na brak reakcji oraz niewłaściwe
zachowanie pracowników, którzy – według jej relacji – odpoczywali na poboczu zamiast pracować.

Radny p. Ryszard Staszewski zgłosił zastrzeżenia dotyczące pozostawienia pni i gałęzi po wycince
drzew na odcinkach Warnica – Reńsko oraz Obryta – Wierzbno. Wyraził niezadowolenie ze stanu
technicznego terenu po wykonanych pracach. Zapytał kierownika, czy osobiście dokonuje odbioru
robót po ich zakończeniu.

Dyrektor Dróg Powiatowych potwierdził, że wykonuje kontrole, jednak nie jest w stanie być obecny na
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wszystkich odcinkach, a prace prowadzone są sukcesywnie w zależności od dostępności zasobów
osobowych.

Radna p. Urszula Sroka odniosła się do problemu związanego z obumarłymi drzewami na odcinku
Zaborsko – Stary Przylep. Podkreślił, że temat był wielokrotnie zgłaszany w poprzednich kadencjach,
jednak przez długi czas nie podjęto realnych działań – drzewa były jedynie oznaczane różnymi
kolorami (zielonym, pomarańczowym).

Dyrektor Wydziału Ochrony środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa odpowiedział, że od momentu
przesunięcia pracownika merytorycznego do jego wydziału, od około dwóch i pół roku prowadzone są
regularne działania w zakresie wycinki drzew rosnących przy drogach powiatowych. Potwierdził, że w
miejscowości Stary Przylep została już przeprowadzona wycinka sanitarna, a obecnie wyznaczone są
drzewa do wycinki na odcinku Stary Przylep – Zaborsko – Cieszysław – granica z gminą Przelewice.
Łącznie do wycinki wytypowano około 40 drzew.Drzewa te zostały sprzedane wykonawcy, który ma
obowiązek przeprowadzenia prac (w tym frezowania pni do poziomu gruntu) do końca bieżącego roku.
Dyrektor Wydziału Ochrony środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa zapewnił, że obecnie wycinane są
wyłącznie drzewa chore, martwe lub realnie zagrażające bezpieczeństwu. Zaznaczył, że procedura
pozyskania decyzji na wycinkę jest złożona – wymaga współpracy z gminą, uzyskania opinii
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska (RDOŚ), a także sporządzenia szczegółowej dokumentacji.
Wspomniał również o szkodniku atakującym jesiony – drzewa te obumierają w szybkim tempie mimo
pozornie zdrowego wyglądu. Zagrożenie wynika z osłabienia systemu korzeniowego i możliwości
przewrócenia się drzewa. Dodał, że kolejne prace planowane są na odcinku Barnim – Kłęby – granica z
powiatem stargardzkim, gdzie do wycinki przewidziano kolejne 40–50 drzew. Prace będą prowadzone
także w okresie letnim, z udziałem specjalistów i ornitologów, pomimo tzw. okresu ochronnego.
Zaznaczył, że walka z zakrzaczeniami jest bardzo trudna – mimo systematycznego przycinania, nowe
przyrosty pojawiają się szybciej, co generuje dodatkowe utrudnienia. Na zakończenie podziękował
Wójtowi i pracownikom gminy za bardzo dobrą współpracę oraz skuteczność w procedurach
formalnych dotyczących wycinki. Wyraził przekonanie, że dzięki tym działaniom bezpieczeństwo przy
drogach systematycznie się poprawia.

Sołtys Sołectwa Stary Przylep p. Zbigniew Tyczkowski zgłosił potrzebę pilnej kontroli stanu
technicznego chodnika w miejscowości Stary Przylep – od krzyżówki do szkoły. Wskazał, że chodnik
jest nierówny i powyginany, a problem dotyczy nie tylko centrum wsi, ale całego odcinka, aż do
miejscowości Zaborsko. Zwrócił uwagę na liczne dziury i uszkodzenia nawierzchni.

Dyrektor Dróg Powiatowych potwierdził, że zdaje sobie sprawę ze złego stanu technicznego
wskazanego odcinka. Zadeklarował, że zleci pracownikowi sekcji utrzymania dróg przeprowadzenie
oględzin na miejscu w celu oceny, czy możliwa jest naprawa we własnym zakresie, czy też konieczne
będzie zlecenie prac wykonawcy zewnętrznemu. Jednocześnie uzupełnił wcześniejszą wypowiedź
Dyrektora Damiana Błażejewskiego, podkreślając, że obecność numeru na drzewie nie oznacza
automatycznie, że drzewo zostanie wycięte – może to świadczyć o prowadzonych procedurach, w
których nie uzyskano jeszcze decyzji lub wystąpiły inne przeciwwskazania.

Głos zabrał Wójt Gminy p. Grzegorz Nizio, który wyraził podziękowanie dla przedstawicieli Zarządu
Powiatu Pyrzyckiego za dobrą współpracę, bieżący kontakt i podejmowanie dialogu w sprawach
zgłaszanych przez radnych. Zaznaczył, że zdaje sobie sprawę, iż dyrektorzy nie są decyzyjni w
kwestiach budżetowych, ale ich zaangażowanie i otwartość są bardzo cenne.

W odpowiedzi Dyrektor Dróg Powiatowych również podziękował za współpracę z Wójtem i urzędem
gminy Warnice. Wyraził nadzieję, że podobna jakość współpracy będzie również z innymi gminami.
Podziękował również panu Janowi Chmielewskiemu za aktywne zaangażowanie w inwestycję w
miejscowości Wierzbno, gdzie odbyło się kilka spotkań z mieszkańcami i sołtysem. Wyraził nadzieję na
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pomyślne zakończenie inwestycji.

Ad. 7. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Warnice za 2024 r.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w sprawie Oceny
zasobów pomocy społecznej Gminy Warnice za 2024 r.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał Ocenę zasobów pomocy społecznej Gminy Warnice za 2024 r. pod
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem oceny głosowało 14 radnych,  0
głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 

Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Warnice za 2024 r. została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 8. Przyjęcie wyciągu z protokołu z XII Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 27 marca 2025
r.

Przewodniczący Rady poddał wyciąg z protokołu XII Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 27 marca 2025
r. pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem wyciągu z protokołu bez odczytania głosowało
14 radnych,  0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 

Wyciąg z protokołu został przyjęty jednogłośnie, bez odczytywania.

Ad.9. (Projekt Nr 18/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na
rok 2025.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 14 radnych, 0
głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie.

10. (Projekt Nr 19/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Warnice na lata 2025-2032.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Warnice na lata 2025-2032.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 14 radnych, 0
głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. 11. Wolne wnioski, komunikaty i ogłoszenia.

Przewodniczący Rady w imieniu własnym oraz wszystkich radnych, złożył serdeczne gratulacje
Radnemu p. Pawłowi Piwoni z okazji narodzin syna. Na ręce Radnego przekazał również drobny
upominek.

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio podziękował za zaangażowanie w organizację wydarzenia
sportowego, które odbyło się w minioną niedzielę na terenie gminy. W ramach wydarzenia
zorganizowano turniej piłkarski dla dzieci oraz zbiórkę charytatywną. Wójt wyraził wdzięczność
zarządowi Gminno-Ludowego Klubu Sportowego „Mechanik ” Warnice, trenerom, zawodnikom, kołom
gospodyń wiejskich, mieszkańcom, rodzicom oraz sponsorom, w tym również spoza gminy, za
aktywny udział i wsparcie.

Następnie głos zabrał Radny p. Patryk Kwapisz, który zgłosił potrzebę wykoszenia trawy w
miejscowości Dębica – zwłaszcza w rejonie przystanku i świetlicy. Zauważył również zły stan
estetyczny parkingu przy parku obok firmy Impex, wskazując na nieuprzątnięte gałęzie i zaniedbania
w obrębie chodnika i krawężników.

Wójt Gminy odniósł się do spraw poruszonych przez radnego i poinformował, że odpowiednie służby
zajmą się wskazanymi miejscami. Podkreślił, że pewne kwestie były już zaplanowane do realizacji po
majowym weekendzie.

Radny p. Ryszard Staszewski zwrócił się do Wójta z pytaniem dotyczącym drogi w Warnicach -
Przysiółek w kierunku świetlicy wiejskiej. Zauważył, że wykonano jedynie fragment drogi, natomiast
wcześniej była mowa o wykonaniu również dalszego odcinka – w kierunku posesji prywatnych, co do
których wcześniej była prowadzona rozmowa. Zgłosił również wątpliwości, czy zasadnym było
wykonywanie nawierzchni przed wykonaniem planowanego przyłącza wodnego do świetlicy.

Wójt Gminy, odpowiadając, zapewnił, że woda zostanie poprowadzona poboczem, co nie wpłynie
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negatywnie na stan nawierzchni. Dodał, że wykonanie tymczasowej poprawy drogi do obiektu
sportowego było konieczne i pilne ze względu na potrzeby mieszkańców. Przypomniał, że
dokumentacja na dalszy odcinek drogi została wykonana, zgodnie z wcześniejszymi deklaracjami, a
mieszkańcy byli o tym informowani podczas spotkań, w których uczestniczyła także sołtys i radny.
Wójt zaznaczył, że gmina oczekuje obecnie na ogłoszenie naboru w konkursie drogowym, do którego
niezwłocznie przystąpi, mając gotową dokumentację. Zaprosił mieszkańców zainteresowanych
dalszymi szczegółami do urzędu.

Radny p. Ryszard Staszewski dopytał, czy faktycznie możliwe będzie poprowadzenie instalacji wodnej
w poboczu, gdyż, jego zdaniem, szerokość drogi została maksymalnie wykorzystana, a pobocze jest
bardzo wąskie.

Wójt zapewnił, że gmina nie dopuści do pogorszenia stanu drogi, nawet jeśli zajdzie potrzeba jej
przecięcia w trakcie prac. Podkreślił, że nie zostanie powtórzony błąd z przeszłości, jak miał miejsce
przy inwestycji budowy świetlicy wiejskiej w Przysiółku.

Ad. 12. Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Brodowski zamknął
posiedzenie XIII Sesji Rady Gminy Warnice o godz. 14:11.

 

sporządził
Emilia Knap

przewodniczący
Marek Brodowski


